
                                          Pardubice, 23. 4. 2010 
 
 Posudek na bakalářskou práci Anety Venclové „Pardubický kraj 
a jeho využívání pomoci Evropské unie“ 
 
 Předložená bakalářská práce posluchačky Anety Venclové se 
zabývá problematikou, která je aktuální pro politickou reprezentaci 
všech krajů. Dotýká se i nejširší veřejnosti, a to nejen v souvislosti 
s odhalenými korupčními aférami. 
 Autorka se ve své bakalářské práci měla v souladu s názvem 
zaměřit na Pardubický kraj. Při vlastním zpracování se však 
soustředila především na získávání dotací statutárním městem 
Pardubice. Celou problematiku uvedla obecnou charakteristikou 
dotační politiky Evropské unie. 
  
 Vzhledem k uvedeným skutečnostem doporučuji BP k obhajobě 
a hodnotím ji známkou „velmi dobře“.  
 
 Při obhajobě doporučuji, aby autorka zodpověděla následující 
otázky: 
 1) Jaké projekty v pardubickém kraji spadají pod prioritní osu 
„Rozvoj městských a venkovských oblastí?“ 
 2) Jaká je úspěšnost Pardubického kraje v získávání příslušných 
dotací v rámci NUTS II ?      
 
                                 PhDr. Miloš Charbuský,  CSc. 
                                       ved. bak.práce 


